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W okresie sprawozdawczym Komisja Młodzieży i Sportu 

połączyła się z Komisję Propagandy przyjmując dalej nazwę 

Komisji Młodzieży i Sportu i z niewielkimi zmianami dzia

ła w składzie:

1. Ryszard Wrzesiński - przewodniczący

2. Dariusz Gołębiowski - v-ce przewodniczęcy <

3. Mirosław Włodkowski ■

4. Bogdan Galas 

... 5. Roman Sil

6. Tomasz Hoppe

7. Robert Zamaro

8. Oanusz Dominikowski

Zasadniczym celem powołanej Komisji było rozpoczęcia 

wszestronnej pracy klubowej z młodzieżę i dziećmi. Mogli

śmy przyjęć śmiały plan działania korzystajęc z ogromnego 

zaangażowania komandora ZBIGNIEWA TALEWSKIEGO, który 

był inspiratorem większości poczynań, a we wszystkich 

sprawach otrzymaliśmy jego pomoc i radę. Wiele pomocy 

otrzymaliśmy od V—ce komandora ANTONIEGO TARASZKIEWICZA, 

który dla Komisji i młodzieży Jeet wzorem niespotykanej 

pracowitości i rzetelnej troski o cały klub i od naszego 

kolegi inż. Kazimierza Cichonia, który Jest "stałym eksper 

tern" młodych ludzi klubu we wszystkich problemach od 

konstrukcji wielkich żaglowców poczynając a na regatach 

optimiehikończęc.

Rozpoczęliśmy działanie w pracy szkoleniowej, sportowej, 

propagandowo-wychowowczej i szkutniczej.



Największy» problemem było przygotowanie bazy i zaplecza 

die grupy aportowej i tu spotkaliśmy się z ogromn; ży

czliwości; 1 wyrozumiałości; Rady Przyjaciół Klubu, a w 

szczególności Jej Przewodniczęcego, Sekretarza KW JANA 

RYSZARDA KURYLCZYKA. PANA PREZYDENTA MIASTA SŁUPSKA DR 

STANISŁAWA 1ASKUSA. KURATORA GŁ, OKRĘGU SZKOLNEGO TOW. 

MARIANA ORŁOWICZA. DYR. WKKFIT TOW. LECHA KOKOSA.

Dzięki pomocy tych ludzi, aogliśay zatrudnić trenerów, 

otrzymaliśmy piwnic; na sal; metodyczna sekcji, otrzyma- 

liśmy pomieszczenia no warsztat szkutniczy, otrzymaliśmy 

gabloty informacyjne w mieście, mogliśmy zakupić potrzebny 

śprz;t regatowy, zorganizować obozy.

Możemy powiedzieć, że w części organizacyjnej do 

pracy sportowej jesteśmy przygotowani. Pozostaje Jednak 

część najważniejsza. Wytrenowanla zawodników. Wprawdzie 

lnicjuj;c działalność sportow; braliśmy pod wzgl;d głów

nie aspekt społeczny, sprawy, wiemy Już dziś, że dej;c w 

swej,próżności nazw; sekcji ’WYCzVnOWA’ nie unikniemy 

rozliczenia z wyników sportowych, a droga do sukcesów Jest 

’długa 1 piaszczysta’. Sama Komisje Młodzieży i Sportu 

nie da rady. Zęby nie zanieść zaufania Rady Przyjaciół 

Klubu potrzebne będzie współdziałanie wszystkich członków 

klubu. Nie ukrywam, że liczymy na naszych trenerów kole

gów Bon; i Jana Rogal;, którym serdecznie życzę najprzy

jemniejszych wzróezeń szczególnie w momencie kiedy dzwon 

eędziego głównego oznajmiał będzie przejście linii mety 

przez zewodników D.K. PTTK-"ORION". #

- s-

Liczymy na pomoc Zarzędu Oddziału, szczególnie ter«iz, 
kiedy współpraca z sekretarzem'J^dańcea układa się pomyślnie 

i bez problemów. Liczymy na wszystkich kolegów nie tylko w 

(paszej pracy, ale również w rzeczowej krytyce i radzie.

Przedrukowaliśmy w naszym sprawozdaniu fragment spra

wozdania finansowego YACHT KLUBU POLSKI - WARSZAWA.

Nie znaczy to, że Już na samym poczętku many równia ’Wial- 

kie apetyty’, jednakże; wzorować sie musimy ne natlepszvch ,

RYSZARD A. WRZESIŃSKI
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K0MIS3A MŁODZIEŻY I SPORTU 

Przewodniczący R.Wrzesiński

Uwagi o realizacji

Należałaby wyróżnić kol. Gołębiowskiego, który 

Boołacznle w ciągu roku prowadził zajęcie w 

LO nr 1 w Szk.Podst. nr 6 i kura teoretyczny na 

żeglarza w "Czynie", a w ciągu aezonu opiekował 

eporą grupę młodzieży w/w azkół na przyatani 

Gardnie Wlk.

Wyróżnić toż należałoby kol. Galaaa za zorgani

zowanie rejsu po Mazurach dla 16-oaobowej grupy 

młodzieży ZDZ. Kol. Zamaro R. systematycznie w 

ciągu roku prowadził zajęcia w Technikum Ele

ktrycznym, jak również aktywnie szkolił i pra

cował na przystani za co należą mu eie słowa 

uznania.

- 7-

Rozpoczęty staraniem ko. Gołębiowskiego kurs 

J.angielskiego trwa. Wprawdzie w zajęciach przed 

wałacjeml brało udział średnio 8 osób uważamy, że 

po wakacjach frekwencja zdecydowanie wzrośnie.

W Szkole Podst. nr 2 zajęcia z dziećmi prowadził 

T.Bona a w Szkole Podst. nr 8 ko. Fr.Wo.lclochowlcz 

i M. Wlelouckl. którzy poprowadzili 3 dniowy bi

wak żeglarski w Gardnie za co chciałbym kolegom 

szczególnie aerdecznle podziękować. Dużą pomoc 

organizacyjną otrzymaliśmy od Dyr. Szk. Podst. 

nr 8 tow. Zdz.Wslo i nauczyciela wf taj szkoły 

A, Szwerbla.

Dzięki pomocy 1 życzliwości Przewodniczącego Rady 

Przyjacó{> Klubu tow. 3.R. Kurylczyka udało eię nam 

zatrudnić na etat p.o. trenera koi. 3. Rogalę, 

który od 1.IV.79 r. rozpoczął pojęcia z sekcją 

wyczynową w "Nlezabyezewle". 3. Rogala, były Mistrz 

Polski. zawodnik Stali Gdynia, swoją pację, praco

witością 1 zaangażowaniem, każe przypuszczać, żs 

wybraliśmy trafnego kandydata. Wlała społecznego

W ZAKRESIE SPORTU i

1. Wystąpić o atat lnatruktora d/s sportu do 

Sł. OZŻ.

PLAN PRACY NA ROK 1979

I, W zakresie szkolenia

- Postanowiono pracować w oparciu o następujące 

sakcjei

1. ZDZ - kol. Galas

2. LO nr 1 i "Czyn" - kol. Gołębiowski

3. TE - kol. Zamaro .

4. Sekcja szkolna "Niezabyezewo" - kol.Rogala

5. Sekcje Szkół Podet. w Słupsku i Gardnie Wlk. 

Plany pracy poszczególnych sekcji stanowią plan 

pracy szkoleniowej Komisji na rok 1979 r.

- Kontynuować zajęcia z j. angielskiego



W ORGAKlIZACJę sekcji włożył Dyr. Szkoły w Niezeby-

szewia ton. Sklęterawakl.

Z trudem 1 mimo niechęci, n szczególności sekretarza

Sł.OZ' kol. Graboweklego, otrzymaliśmy etat instru

ktora d/s sportu od Sł.OZZ. P.o.' trenera n Garnie

Wlk. został T.Bona nauczyciel na. 1.et. morski

instruktor. Ićol.Bona zaczai prace 11.VI.79 r.

Jesteśmy przekonani, Ze swoje postawę rozmiłuje

dzieci w Żeglarstwie regatowym i przysporzy klubowi

niejednego sukcesu.

2. Nawiązać współprac? z Kuratorium Oówiaty i

Wychowania

Można powiedzieć. Ze mieliśmy azczaście 1 Nasza

próba pracy z dziećmi zaciekawiła Kuratora Sł.Okr,
•

Szkolnego tow. Mariana Orłowicza i dzięki Jego oso-

bietemu zainteresowaniu sprawę mogliśmy ruszyć z

miejsca.

POMOC KURATORIUM JEST OGROMNA. Spisano wspólna pbro-

zumienie. Wiele pomocy i przychylności uzyskaliśmy

od naszego wypróbowanego sympatyka 1 organizatora

obozów Zeglarsko-wojakowych tow. płk Zaremby oraz

od kierownika W.SzZO kol. H. Jaroaiewicza.

'

-

3. Pczynić starania o zakup łodzi typu "Optymiat“ 

i "C8det” dla potrzeb sekcji wyczynowej. 

Uporządkować posiadane łodzie typu ”0K"

Dzięki pomocy Kuratorium Oświaty i Wychowania i po

mocy Dyr. WKKiF Urzędu Wojewódzkiego tow. L.Kokosa

zamówiliśmy 1 odbierzemy do koóca roku 8 azt łodzi

typu "Cadet".

4. Podjęć próbę wspólnego użytkowania harcerskich

łodzi typu "Optymisf.
Trwajęce wiele miesięcy próby spisania wspólnego 

porozumienia niestety nie daję żadnego rezultatu*

5. Kandydatom na zawodników zapewnić opiekę

lekarza-członka klubu
Kol. M. Rabenda przebadał dzieci sekcji "Nlezabyazewo" 

zwracajęc uwagę na występujące prawie we wszystkich 

przypadkach wady postawy. 'Trener otrzymał zestaw 

ćwiczeń korekcyjnych dla poszczególnych dzieci.

6. Rozpoczęć szkolenie regatowe, oraz rozważyć

możliwość zorganizowania obozu regatowego w

Gardnie Wlk.

Szkolenie regatowe trwa. Pierwszy obóz dla 24 osób 

rozpoczął się 15.VI.br.

7, Brać udział w regatach Innych klubów.
W maju br. w najważniejszych regatach krajowych w 

klasie "Optymist“, III Regatach o Rybacki Puchar 

Optymista w Małszu wystartowali po raz pierwszy 

zawodnicy J.Rogali." •

Na 63 zawodników Coliński zalał 53 mielące a Małkowską
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stawkę czołowych zawodników kraju, oraz róZnlce w

sprzęcie - uwalamy za aukcea.

Zawody obeerwowali kol. Wrzealóekl i kol.Rabenda.

8. Organizować regaty na przyatanl w Gardnie wlk.

w klaeie Cadet 1 Mak

Staraniem kol.Kamiriafcleao /eekclo “Fomarolu" w

Regatach o Kuter Komandora Klubu 1 Regatach o Puchar

SPN startowało 5 "Maków". Dwuktornle zwyciężył kol,

Bołyk.

9. Przyazłego kandydata na tranara wysłać na kura

do Trzebieży.

10. Poczynić ataranla w Kierunku wyszukania co naj

mniej trzech zakładów pracy, które podjęłyby się

opieki nad sakcją wyczynonę.

Dzięki pomocy Rady Przyjaciół Klubu i Jej przewo

dniczącego O.R.Kurylczyka Jednym z zakładów ople-

kuóczych została Spółdzielnia Pracy "Łosoś" w Uatce

od której w roku bielącym otrzymaliśmy dotacje 40tye, 

zł i 10 tya. zł. w konserwach rybnych.

Słowa podziękowania za pomoc 1 cierpliwość chcie

libyśmy przekazać Prezesowi tow. «.Kondratowicz.

Głównemu księgowemu tow. A.Moszko, Ouźę pomoc

otrzymaliśmy od "Kapany".

Nieodzownym sojusznikiem było WPK, którego Dyrektor 

tow. Madei Kobyliński z flnielskę cierpliwością"

-41-

- przyjmował prośby członków klubu "Orion*.

11. Poczynić starania o własny mikrobus i wózek

do przewożenia łodzi.

Mikrobus nieodpłatnie otrzymaliśmy od Dyr. Oaazkie -

wieża SOSiR i aktualnie remontowany jest przez WPK.

W ZAKRESIE PROPAGANDY I WYCHOWANIA i

1. Wystąpić o zezwolenie na pływania propagandowe

po "Stawku Łabędzkim" w Słupsku.

Dzięki pomocy Pana Prezydenta Miasta Słupska df. M. 

Laskuee, po przychylnej opinii przewodniczącego

W.R.O.P. dr R. Spiewakowsklego otrzymaliśmy zezwole

nie na pływania po stawku.

Od Dyrektora Zakładów Przemysłu Ziemniaczanego

otrzymaliśmy teren do zagospodarowanie nad Słupią

a dzięki pomocy Prezesa 3. Czerwlakowskleao otrzy-

maliśmy używany garaż na magazyn sprzętu.

2. Występie o przyznania pomieszczenia przy ul.

Zamenhoffa na "Piwnicę Klubowę"'i przystosować

do celów szkolenia i pomieszczenia na archiwum.

Dzięki pomocy Pana Prezydenta Miasta' Słupska otrzy

maliśmy przydział na piwnicę a prace przystosowania'

tymczasowego trwały będę do koóca października

3. Wystąpić o pomieszczenia szkutnicze dla potrzeb

sekcji szkolnych w Słupsku.

i

Dzięki pomocy Pana Prezydenta Miasta Słupska otrzy

maliśmy pomieszczenia po magazynie przy ul. Deotymy.

Prace szkutnicze rozpoczną się tam z początkiem

października.

p)
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4. Wystąpić o przyznanie gabloty informacyjnej
• V.

w przejściu podziemnym na 9-Marca oraz zmienić

ekspozycję w gablocie w przejściu podziemnym

na dworcu.

*>
Dzięki pomocy Pana Prezydenta Miasta Słupska

otrzymaliśmy gablotę na 9 Marca. Ko^.Wrzesiński 

społecznie wykonał tam ekspozycję. Niestety gabloty 

została okradzlna a ekspozycja będzie uzupełniona

po zamontowaniu nowego zamku. W przejściu na dworcu

staraniem kol.Włodkoweklego społecznie trzy razy 

zmieniana była ekspozycja.

S. Założyć Księgę Pamiętkowę Klubu. Od naszego przyjaciela i sympatyka pana Tadeusza 

Czaplińskiego - artysty metaloplastyka - otrzyma

liśmy w darze Księgę Pamiętkowę pięknie oprawlonę 

w moelężnę okładkę z motywem morskim.

6. Wykonać kilka tablic informacyjnych o Klubie. Społecznie dzięki zaangażowaniu bosmana Domlnlko-

wekiego i pracy czł.Klubu R.Sila i T. Hodds. wvko-

none zostały 4 tablice informacyjne, wystawione w 

Wojewódzkim Szpitalu Zespolonym, CPN, LO nr 1, SM 

“Czyn", Technikum Elektrycznym, Szkole Medycznej i 

na basenie krytym

7. Zorganizować "Bal Wilków Morekich" i -Dyskotekę

^łodzieży".
"Bal Wilków Morskich" zoraanizowanv motał w Sm

"Czyn" w stylowo po żeglarsku udekorowanej sali 

/Wrzesiński, Gdaniec, Frak-Spychalski/. wśród licz

o

nych atrakcji wybierano również najeympatyczniejszę

żeglarkę balu, który otrzymała WIELKĄ NAGRODĘ

najgroźniejszego pirata /b. Oóminikowski/ do dyspo

zycji do końca balu.

DYSKOTEKA WILKÖW MORSKICH odbyła się w tej samel

sali co bal. Wpóścić mogliśmy Jedynie 300 osób. W

trakcie zabawy przezentowany był program -działalności

klubowej, konkursy informacyjne a w przerwach między

blokami młodzież oględała wystawę o klubie i po

konkursowa wystawę fotograficzna "Pod Żaglami"

B. Zorganizować konkurs fotograficzny o tematyce 

żeglarskiej

Staraniem kol. Włodkowskleao zoraanizowanv zoetał

konkurs pt. "Pod Żaglami". Wszystkie praca zgłoszone

na konkurs wystawione były w "Czynie" na "Balu" 1

Dyskotece Wilków Morekich. Pierwazę nagrodę otrzymał

M.Włodkowski, druqe Grzeqorz Balcerowicz a wedłua

oceny Omy, prace ^konkurować mogę z czołówkę, 

fotografików w kraju.

9. Zorganizować wieczór wspomnień o L. Telldze.
" •: 1 1....J -aLJ- ---------- 1—r*

\

10. Zorganizować spotkanie ze znanym żeglarzem

polskim /Kuba Deworekl, K.Baranowski, Hojnowska- 
Llskiewicz/
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11. Brać udział w konkursie "Co zrobiliśmy dla

naszych dzieci"

29.III.79 r. zgłosiliśmy się do konkursu, a zadania

konkursowe realizowana sę planowo.

12. Zainicjować zbiórkę pieniędzy na "Dar Młodzieży” Kol.Wrzesiński społecznie wykonał ekspozycję na

zbiórkę. Gęeior na pieniędze komisyjnie został za

plombowany przez Zarzęd Klubu.

13. Występie o zatwierdzenie znaku graficznego

sekcji wyczynowej

Znak graficzny w czynie społecznym opracował znany

słupski grafik kol.Jan Fablch. Znak został zatwier

dzony przeż Zarzęd klubu na posiedzeniu w dniu

14. Poczynić starania o papier firmowy sekcji

wyczynowej

\
\

15. Poczynić starania o wykonanie Jakiegoś ele

mentu stroju zawodników z nadrukiem znaku

sekcji wyczynowej.

Staraniem kol.Wrzesińskiego wykonane zostały koszulki

z nadrukiem znaku graficznego sekcji. 16 takich

koszulek nieodpłatnie rozdanych zostało dzieciom.

16. Z okazji 15-lecie zrobić wystawę o klubie

połęczonę z wystawę modeli starych żaglowców.

17. Współredagować Klubowy Biuletyn Informacyjny.

, i/forfe-fek <rf* 6‘iu.lc.iiąu. , *

-AT-

W ZAKRESIE PRACY SZKUTNICZEJ

1. Poczynić starania o przydział środków na 
•

na remont łodzi "Kaper" i na Jesieni przys-

tępić do prac wg dokumentacji 1 pod nadzorem

inż. K. Cichonia.

i

2. Rozpoczęć przebudowę Omegi SL 5 Ze względu na niespodziewanie zły etan "łatki"

Zarzęd Klubu zdecydował się łódź skasować.

3. Na bieżęco remontować sprzęt klubowy. W pracach przygotowujących sprzęt do sezonu azcze-

nólns Dracowitościa wyróżnił ale kol. Maciej Hański

/LO nr 1/, który samodzielnie wykonał maszt dó

■Pirata". Jak zawsze wiele czasu na przystani poświę

cili koltZamaro /TE/ 1 bracia Konińscy /SP nr 8/.

4. Zainicjować pracę ezkutniczę dla dzieci w

okresie trwania roku szkolnego.

W ZAKRESIE PŁYWAŃ MORSKICH

1. Dla dzieci starszych zorganizować kilka pływań

radowych na Jachcie s/y "Gryflta" i Jachcie 
s/y "Słupia".

,

i



ZE SPRAWOZDANIA 2 DZIAŁALNOŚCI YACHT KLUBU POLSKI 

- WARSZAWA

/fragment - przedruk/

1/ Dochody

W latach 1975-1978 Klub uzyskiwał następujące dochody:

/w tya. zł/

LP. 2ródła dochodów 1975 1976 1977 1978

1« Stołeczna Federacja Sportu 230,0 150,0 327,2 450,0

2. Kuratorium Oświaty i Wych. 800,0 800,0 785,9 800,0

3. Min.Oświaty i Wychowania - 500,0 500,0 500,0

4. Zarz.Gł. ZZMiPortowców 70,0 90,0 150,0 130,0

5. Wydz.Kult.Fiz.i Turystyki 1712,0 619,0 650,0 -

6. Stoł.Fund.Turyst.i Wypocz. - - 1300,0 -

Razem dotacje 2812,0 2159,0 3713,2 1880,0

1. Lato w- miaście 165,6 225,4 54,8 140,1

2. Święto Trybuny Ludu HC
Oro 72,0 203,2 36,6

3. WOZŻ 26,8 - - -

Razem dochody akcji zlec. 230,5 297,4 258 ,0 176,7

Każdego sezonu zawodnicy startuj; w około 30 imprezach 

okręgowych i centralnych. Na obozy szkoleniowe wydano kolejno 

w latach:
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1975 r.

1976 r.

1977 r.

1978 r.

1.931.000 zł 

1.613.800 zł

1.787.000 zł 

1.939.700 zł

Inwestycja rozpoczęta w 1975 r. już w roku 1978 zwróciła 

elf w postaci efektownych wyników regatowych, które dały Klubowi 

I elejsce w ekall kraju w regatach juniorów 1 II alejsce w skali 

całości Klubu.

Klasa „Cadet” Dwuosobowa, międzynarodowa klasa dla młodzieży do lat l€ Oża- 
giowanic: grot, fok, spinaker. Można nazwać ją „żeglarską szkołą 
podstawową”. W Polsce rozwinęła się bardzo szybko do imponującej 
liczby około 1000 jednostek.

W klasie „Cadet” są rozgrywane Mistrzostwa Świata, które kolejno 
w latach 1966, 1967, 1968 wygrali Polacy: Błażej Wyszkowski, Zbigniew 
Kania i Leon Wróbel. W następnych latach nasze załogi również od
nosiły piękne sukcesy w tej klasie między innymi załoga Mariusz Blaszka 
i Jacek Harasymowicz zdobyła 2 miejsce na Mistrzostwach Europy 
rozgrywanych w 1976 roku we Władysławowie.

Znakiem klasy jest litefa C.

- AS

PIERWSZY SUKCES

Wobec wielkiej ilości zainicjowanych przez naezf 

Komisję dzieleń, trudno sobie już dzisiaj wyobrazić czy 

i Jakie z nich zakończę się sukcesem. Jedno jest pewne. 

Udało nam się problemami sekcji zainteresować sporę ( 

grupę członków Klubu. »

Nie oslęgnęliśmy jeszcze powszechnego zaangażowania 

się w prace społeczne wszystkich, ale w większości przy

padków wynika to z niedoskonałości informacji, organiza

cji i rejestracji potrzebnej nam pomocy. Będziemy starali 

się w większym stopniu wykorzystywać tablicę ogłoszeń. 

Społeczna pomoc jest b.duża. Nie wszystko wypada tu mie

rzyć złotówkami, na pewne sprawy miary nie ma

- praca lekarza Marka Robendy z dziećmi w Niezabyszewie

- popularyzatorski łn,<{ Darka Gołębiowskiego

- pasja i osobisty wpływ na młodych takich ludzi jak:

R, Cichoń, St. Hirsz. 3. Rogala. M. Bielski, K. Gac,

St. Skórek, A. Taraszkiewicz 1 inni

to tylko nieliczne przykłady.

Dla zorientowania kolegów w przybliżonej wartości wykona

nych prac przez pierwsze pół roku w dziale komisji Mło

dzieży i Sportu część z nich chcielibyśmy przedstawić:

Wartość :

1. Szkolenie 20.000 zł

/kol.Gołębiorski, Galas, Zemaro,

Bona, Wielgucki, Wrzesiński,

Gdsniec, Rogala, Gaca, Kamiński/



2. Gablota informacyjna 9 Marcs 

/kol. Wrzesiński/

3. Gablota informacyjna na kolei 3x2000

4. Tablice o klubie 4x3000

/kol. Sil, Ooainikowski, Hoppe,

F ank Spychalski/

7.000 zł

6.000 zł 

12.000 zł

Dekoracja Balu 1 Dyskoteki

/Gdanlec, Wrzesiński, Frank

Spychalski/

10.000

Zaproszenia na Bal 3.000

/Wrzesiński, Wożniak/ -

Ekspozycja z OP Sali 78 2.000

/Wrzesiński/

Znak graficzny, oprawa graficzna biulety

*

nu linoryt ( peJjitlń 1 5.000

Koszulka dla dzieci /Wrzesiński/ 1.600

Biuletyn informacyjny - dodatek

/Wrzesiński/

2.000

Transport /wyjazdy, dojazdy, dowozy/

/Skórek, Wrzesiński, Taraszkiewicz/

20.000

zł

zł

zł

zł

zł

zł

zł

12. Księga Pamiętkowa /T.Czapliński/ 2.000 zł

13. Remont łodzi ratunkowej 5.000 zł

/Dominikowski/ . i

14. Konkurs Fotograficzny 2.000 zł

/Włodkoweki/

15. Praca ałodych przy sprzęcie 1500 robo-

czogodzin na przystani 20.000 zł.

Razem około 
/za I pół roku/

120.000 zł

-24-

Niestety^w tya wszystkie /jest większe zaintereso- ■ 

wenie się sprawami młodych kol. Kierownika Klubu. Do dziś 

nieoprawione ponlewieraję się gdzieó znakomite fotografie 

z konkursu, a dawno powinny wisieć w biurze klubu, kawia

rence PPTK-u czy na przystani. O innych sprawach nie będzie

my wspominali.
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